



## Rawatan - rambut penjagaan - DEMERAL

### SISTEM KOMPLEKS PHYSIA

**DEMERAL**



✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328



### SISTEM KOMPLEKS PHYSIA

Minyak pati yang berharga menyemai sistem rawatan kulit kepala dengan kandungan profesional yang tinggi. Ianya sesuai untuk pertempuran jarak dekat yang perlahan Redzwan penipisan di tempat (akut), bertindak pencegahan fasa di mana terdapatnya kecenderungan seseorang untuk keguguran rambut: ciri-ciri mekanisme operasi aliran dan aliran dikawal, tindakan menjadikan ini sesuai untuk rawatan masalah keguguran rambut keranda tanpa mengira jantina, dengan, tambahan, ke arah bersifat kelelahan juga orang-orang.

#### Penyelesaian ALPHA

**Ciri-ciri:** Daerah tossinica-pengaktifan peredaran mikro decongestion-perlindungan dan tetulang dinding kapilari. Aliran kesan: Losyen yang bertujuan untuk meningkatkan perdagangan antara folikel dan sekitarnya cecair membantu pembuangan sisa sel dan meningkatkan bekalan nutrien ke matriks folikel. Mengandungi minyak pati dengan detoksifikasi (lemon dan eucalyptus) untuk menggalakkan decongestion kulit kepala merangsang (cili dan kulit kayu manis) untuk menyokong Pertukaran pemakanan antara sel-sel dan tisu-tisu yang melegakan dan perlindungan bahan-bahan untuk mengoptimumkan dan memperkemaskan keupayaan kapal. Tiada bahan pengawet.  
**pakej:** 30 ml botol kaca. ù

#### SYAMPU PEMINDAHAN

**Ciri-ciri:** Lembut pembersihan (tiada SLS atau SLES)-menyihatkan dan mudah untuk sikat kulit kepala rambut-menuliskan Nya. Formula yang lembut adalah percuma surfactants agresif dan tidak menghormati pH fisiologi kulit kepala. Kesan berkhasiat disediakan oleh susu protein menjadikan batang yang lembut dan senang sikat. Menggunakan minyak pati pudina dikenali kerana ia merangsang dan minyak pokok teh yang berkesan adalah pembersih ideal yang menuliskan spesifikasi adalah dalam kes-kes keguguran rambut yang berlebihan.  
**pembungkusan:** botol 100 ml dengan muncung pemakai racun makhluk perosak.

#### PENYELESAIAN OMEGA

Khusus untuk: memperkukuhkan anda kapilari modulasi menuliskan dinding dan menyegarkan-5-alpha-reductase. Kesan air larian: Losyen toning kesan, selepas syampu mengawal edaran dan menyimpannya dalam cekap Daerah sedia untuk memenuhi

keperluan pemakanan folikel rambut.  
**pakej:** 30 ml botol kaca.